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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE POLLENÇA

Identificació de la sessió
Sessió número: 22/2019 
Caràcter: extraordinària 
Data:  19 de desembre de 2019
Convocatòria: primera
Horari: de 18:19 h a 21:03 h 
Lloc: sala de sessions Casa Consistorial (Calvari, 2)

Assistents

Batle-President
Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía  (Tots per Pollença)

Regidors i Regidores  
Sra. Francisca Cerdà Nadal  (Tots per Pollença)  
Sra. Maria P. Buades Cifre  (Tots per Pollença)
Sr.   Miquel Llobeta Vives  (Tots per Pollença)
Sr.   Josep Lluís Pons Cifre  (Tots per Pollença)
Sr.  Andrés Nevado Rodríguez  (Unió Mollera Pollencina)
Sra. Bianca Aguilar Ryan  (Unió Mollera Pollencina)
Sr.  David Alonso García  (Partit Popular) - s’absenta a les 19:27 h - 
Sr.  Miquel Àngel March Cerdà  (Junts Avançam) 
Sr.  Antoni Cànaves Capllonch  (Junts Avançam) 
Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet (Junts Avançam) 
Sra. Joana Aina Campomar Orell (Junts Avançam) - s’incorpora a les 18:22 h -
Sra. Magdalena Seguí Cerdà  (Junts Avançam)
Sra. Marina Llobera Vicens  (Alternativa per Pollença) - s’absenta a les 20:28 h - 
Sr.  Michael L. Müller Flury  (Unides Podem)
Sr.  Josep Marquet Cerdà  (El Pi – Proposta per les Illes Balears) 

Interventor
Sr.   Albert Valicourt Genzor

Secretària
Sra. Francisca M. Adrover Cànaves 

No assisteix (amb excusa)
Sr.   Mateu Soler Estrany  (Tots per Pollença) – si bé s’incorpora a les 20:55 h -

Ordre del dia

1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior 
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2-. Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació de crèdit núm. 32-2019 
sota la modalitat de transferència de crèdit entre aplicacions de diferents àrea de despesa (Núm. Exp. 
2019/3803)

3.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació de crèdit núm. 33-2019 
sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals 
(Núm. Exp. 2019/3804)

4.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació de crèdit núm. 34-2019 
sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals 
(Núm. Exp. 2019/3805)

5.- Aprovació, si procedeix, de l'expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 8-2019 (Núm. 
Exp. 2019/4214)

6.- Aprovació, si procedeix, de la modificació de l'Acord de Carrera Professional Horitzontal dels 
Empleats Públics de l'Ajuntament de Pollença (Núm. Exp. 2018/620/PERSONAL)

7.- Aprovació, si procedeix, de la declaració d’entitats d’interès públic municipal (Núm. Exp. 2019/3762) 

8.- Aprovació, si procedeix, de la creació dels consells d’àrea mandat corporatiu 2019-2023 (Núm. Exp. 
2019/4273/PAR CIU)

9.- Precs i preguntes:

9.1 Preguntes presentades per escrit per part del regidor Sr. Miquel Àngel March Cerdà, portaveu del grup 
municipal Junts Avançam (RGE núm. 9197/2019, de 25 de novembre)

9.2 Preguntes presentades per escrit per part del regidor Sr. Michael L. Müller Flury, portaveu del grup 
municipal Unides Podem (RGE núm. 9226/2019, de 26 de novembre)

9.3 Preguntes presentades per escrit per part de la regidora Sra. Marina Llobera Vicens, portaveu del grup 
municipal Alternativa per Pollença (RGE núm. 9258/2019, de 26 de novembre)

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle-President obre la sessió. 

Desenvolupament de la sessió:

1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior  

1 El Sr. Batle demana als reunits si qualque membre dels assistents ha de formular cap 
observació a l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió ordinària de dia 28 de novembre 
de 2019.

2 Diligència.- Per fer constar que, quan són les 18:22 h, s’incorpora a la sessió la Regidora Sra. Joana Aina 
Campomar Orell (Junts Avançam)

Intervé el Regidor Sr. Alonso García i manifesta que, respecte la redacció de l’esmena 
introduïda en el punt tercer de la sessió anterior (pàgines 4 i 5 de l’esborrany de l’acta) 
envers la modificació dels percentatges de bonificacions que contenen els punts a) i b) 
així com la supressió del punt c) del segon paràgraf de l’article 7 del text de l’ordenança 
reguladora de la taxa per expedir documents administratius, resulta que per un error en 
la seva formulació/exposició in voce que afectà a la transcripció procedeix mantenir el 
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punt c) sense que aquest apartat resultés afectat per la introducció de l’esmena que sols 
modificava els punts a) i b), respectivament, pel que la redacció correcte és la següent: 
“Això no obstant, queden establertes les següents bonificacions en el pagament de les taxes dels l’epígraf 
3.2 i 4 anterior (Informes tècnics urbanístics, emesos en el cas que no hi hagi constituït un expedient 
complet ni constin els antecedents i Còpia digital de l’Arxiu Històric):

a) Una bonificació del 50% en el cas que la renda percebuda anualment no superi en dues 
vegades el salari mínim interprofessional (SMI).

b) Una bonificació del 75% en el cas de no superar 1,5 vegades el SMI anual.
c) Una bonificació del 95% en el cas que la renda sigui igual o inferior al SMI anual.”

3 Vist que no hi ha cap observació més, s’aprova per UNANIMITAT dels assistents amb 
la rectificació transcrita anteriorment. 

2.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació 
de crèdit núm. 32-2019 sota la modalitat de transferència de crèdit entre 
aplicacions de diferents àrea de despesa (Núm. Exp. 2019/3803)

A continuació es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General de dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment: 

“PROPOSTA DE BATLIA

En sessió celebrada el dia 13 de novembre de 2019 el Ple de la Corporació va aprovar 
inicialment la modificació de crèdit 32-2019 sota  la modalitat de transferència de crèdit entre 
aplicacions de diferents àrea de despesa.

Vist que dins el termini d’exposició pública de 15 dies (BOIB núm. 156 de 16 de novembre de 
2019) s’ha presentat la següent reclamació:

- Reclamació presentada pel Sr. Miquel Àngel March Cerdà, en nom i representació del 
Grup Municipal Junts Avançam en data 09 de desembre de 2019 amb R.G.E. 9560

Vist l’article 170 del RDL 2/2004, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals (TRLRHL) regula els interessats que poden interposar reclamacions i les 
causes. 

Vistes les causes objecte de reclamació establertes a l’article 170.2 del RDL 2/2004, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals:

“2. Únicamente podrán entablarse reclamaciones contra el presupuesto:

 a) Por no haberse ajustado su elaboración y aprobación a los trámites establecidos en 
esta ley.

 b) Por omitir el crédito necesario para el cumplimiento de obligaciones exigibles a la 
entidad local, en virtud de precepto legal o de cualquier otro título legítimo.

 c) Por ser de manifiesta insuficiencia los ingresos con relación a los gastos 
presupuestados o bien de estos respecto a las necesidades para las que esté previsto.”

Vist l’informe emès per part de l’Interventor en data 10 de desembre de 2019.
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Atès que la reclamació s’ha interposat per interessat legitimat, dins el termini legalment 
establert però no afecta a cap causa de les enumerades a l’article 170.2 del TRLRHL.

Per tot l’anterior, Bartomeu Cifre Ochogavia, Batle de l’Ajuntament de Pollença, proposa al 
Ple de la Corporació l’adopció del següent:

ACORD

Primer.- Inadmetre a tràmit la reclamació presentada pel Sr. Miquel Àngel March Cerdà, en 
nom i representació del Grup Municipal Junts Avançam en data 09 de desembre de 2019 amb 
R.G.E. 9560 atès que no es troba en cap causa de les establertes a l’article 170.2 del Real 
Decret Legislatiu 2/20074, de 05 de març, pel que s’aprova el text Refós de la Llei Reguladora 
de les hisendes locals  (TRLRHL)

Segon.- Aprovar definitivament l’Expedient de Modificació de crèdits núm. 32-2019, sota la 
modalitat de transferència de crèdit d’acord amb el següent detall:

Consignació de Despesa amb crèdit en baixa

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA DESCRIPCIÓ IMPORT

231 2279912
Intervenció 

Educativa Medi 
Obert

114.000,00

Consignació de Despesa amb alta de crèdit

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA DESCRIPCIÓ IMPORT €

337 2279919 Servei Centres 
Oberts 14.000,00

338 226090 Festes Locals 17.000,00

4311 226091 Fires 18.000,00

330 226020 Publicitat àrea 
cultura 5.000,00

330 226061
Activitats 
culturals i 

didàctiques
24.000,00

333 226011
Museu, 

exposicions, 
actes i impremta

7.000,00
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APLICACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA DESCRIPCIÓ IMPORT €

340 21910 Material 
esportiu 3.000,00

340 2211086 Productes neteja 
Poliesportiu 7.000,00

430 2260210
Promoció i 
Publicitat 
turística

7.000,00

450 21002 Conservació 
camins 3.000,00

3302 22000 Material oficina 
i diversos 1.100,00

3381 226028
Publicitat i 
propaganda 

Festival
6.400,00

9201 221100
Productes neteja 

administració 
general

1.500,00

TOTAL 114.000,00

Tercer.- Ordenar la publicació de l’acord en  Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB)  
d’acord amb allò que preveu l’article 169.3 del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

No obstant això, el Ple acordarà.”

 Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 00:04:34 a 00:14:33).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (nou vots a favor: Tots per Pollença, 
Unió Mollera Pollencina, Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes, cinc vots en 
contra: Junts Avançam i dues abstencions: Alternativa per Pollença i Unides Podem), 
acorden aprovar íntegrament el dictamen precedent i els acords continguts en el  
mateix.
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3.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació 
de crèdit núm. 33-2019 sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb 
romanent de Tresoreria per a despeses generals (Núm. Exp. 2019/3804)

Seguidament es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General de dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment: 

“PROPOSTA DE BATLIA

En sessió celebrada el dia 13 de novembre de 2019 el Ple de la Corporació va aprovar 
inicialment la modificació de crèdit 33-2019 sota  la modalitat de crèdit extraordinari finançat 
amb romanent de Tresoreria per a Despeses generals.

Vist que dins el termini d’exposició pública de 15 dies (BOIB núm. 156 de 16 de novembre de 
2019) s’ha presentat la següent reclamació:

- Reclamació presentada pel Sr. Miquel Àngel March Cerdà, en nom i representació del 
Grup Municipal Junts Avançam en data 09 de desembre de 2019 amb R.G.E. 9561

Vist l’article 170 del RDL 2/2004, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals (TRLRHL) regula els interessats que poden interposar reclamacions i les 
causes. 

Vistes les causes objecte de reclamació establertes a l’article 170.2 del RDL 2/2004, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals:

“2. Únicamente podrán entablarse reclamaciones contra el presupuesto:

 a) Por no haberse ajustado su elaboración y aprobación a los trámites establecidos en 
esta ley.

 b) Por omitir el crédito necesario para el cumplimiento de obligaciones exigibles a la 
entidad local, en virtud de precepto legal o de cualquier otro título legítimo.

 c) Por ser de manifiesta insuficiencia los ingresos con relación a los gastos 
presupuestados o bien de estos respecto a las necesidades para las que esté previsto.”

Vist l’informe emès per part de l’Interventor en data 10 de desembre de 2019.

Atès que la reclamació s’ha interposat per interessat legitimat, dins el termini legalment 
establert però no afecta a cap causa de les enumerades a l’article 170.2 del TRLRHL.

Per tot l’anterior, Bartomeu Cifre Ochogavia, Batle de l’Ajuntament de Pollença, proposa al 
Ple de la Corporació l’adopció del següent:

ACORD

Primer.-: Inadmetre a tràmit la reclamació presentada pel Sr. Miquel Àngel March Cerdà, en 
nom i representació del Grup Municipal Junts Avançam en data 09 de desembre de 2019 amb 
R.G.E. 9561 atès que no es troba en cap causa de les establertes a l’article 170.2 del Real 
Decret Legislatiu 2/20074, de 05 de març, pel que s’aprova el text Refós de la Llei Reguladora 
de les hisendes locals  (TRLRHL)

Segon.- Aprovar definitivament l’Expedient de Modificació de crèdits núm. 33-2019, sota la 
modalitat de crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a Despeses generals 
d’acord amb el següent detall:
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CRÈDIT EXTRAORDINARI
PRESSUPOST DE DESPESES

APLICACIÓ DENOMINACIÓ
IMPORT 
Despeses 

generals €

933 62268

Rehabilitació i 
adequació façana 

seu de 
l'Ajuntament

200.000,00

933 62269
Oficina Turisme 
Port i Cala Sant 

Vicenç
325.000,00

933 62270

Subministrament 
i instal·lació 
canonada 1ª 
Línia Port

200.000,00

TOTAL 725.000,00

PRESSUPOST D’ INGRESSOS

CONCEPTE DENOMINACIÓ IMPORT

87000

Romanent de 
Tresoreria per a 

despeses 
Generals

725.000

Tercer.- Ordenar la publicació de l’acord en  Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB)  
d’acord amb allò que preveu l’article 169.3 del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

No obstant això, el Ple acordarà.”

Diligència.-Per fer constar que, quan són les 18:38 hores, s’absenta de la sala de sessions la Regidora Sra. 
Llobera Vicens (Alternativa per Pollença).

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 00:14:34 a 00:30:51).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (deu vots a favor: Tots per Pollença, Unió 
Mollera Pollencina, Partit Popular, El Pi – Proposta per les Illes i Unides Podem, cinc 
vots en contra: Junts Avançam i una abstenció: Alternativa per Pollença), acorden 
aprovar íntegrament el dictamen precedent i els acords continguts en el  mateix.

Diligència.- Per fer constar que l’absència de la Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (Alternativa per 
Pollença), una vegada iniciada la deliberació del present assumpte, equival, a efectes de la votació 
corresponent, a l’abstenció (article 46.2 d) LRBRL; article 92 LMRLIB).
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4.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació 
de crèdit núm. 34-2019 sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb 
romanent de Tresoreria per a despeses generals (Núm. Exp. 2019/3805)

Tot seguit es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General de dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment: 

“PROPOSTA DE BATLIA

En sessió celebrada el dia 13 de novembre de 2019 el Ple de la Corporació va aprovar 
inicialment la modificació de crèdit 34-2019 sota  la modalitat de crèdit extraordinari finançat 
amb romanent de Tresoreria per a Despeses generals.

Vist que dins el termini d’exposició pública de 15 dies (BOIB núm. 156 de 16 de novembre de 
2019) s’han presentat les següents reclamacions:

- Reclamació presentada pel Sr. Miquel Àngel March Cerdà, en nom i representació del 
Grup Municipal Junts Avançam en data 09 de desembre de 2019 amb R.G.E. núm. 
9562

- Reclamació presentada pel Sr. Jaume Cerdà Vila en data 09 de desembre de 2019 amb 
R.G.E. núm. 9574

Vist l’article 170 del RDL 2/2004, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals (TRLRHL) regula els interessats que poden interposar reclamacions i les 
causes. 

Vistes les causes objecte de reclamació establertes a l’article 170.2 del RDL 2/2004, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals:

“2. Únicamente podrán entablarse reclamaciones contra el presupuesto:

 a) Por no haberse ajustado su elaboración y aprobación a los trámites establecidos en 
esta ley.

 b) Por omitir el crédito necesario para el cumplimiento de obligaciones exigibles a la 
entidad local, en virtud de precepto legal o de cualquier otro título legítimo.

 c) Por ser de manifiesta insuficiencia los ingresos con relación a los gastos 
presupuestados o bien de estos respecto a las necesidades para las que esté previsto.”

Vist l’informe emès per part de l’Interventor en data 10 de desembre de 2019.

Atès que les reclamacions s’han interposat per interessats legitimats, dins el termini legalment 
establert però no afecten a cap causa de les enumerades a l’article 170.2 del TRLRHL.

Per tot l’anterior, Bartomeu Cifre Ochogavia, Batle de l’Ajuntament de Pollença, proposa al 
Ple de la Corporació l’adopció del següent:

ACORD

Primer.-: Inadmetre a tràmit les següents reclamacions atès que no es troben en cap causa de 
les establertes a l’article 170.2 del Real Decret Legislatiu 2/20074, de 05 de març, pel que 
s’aprova el text Refós de la Llei Reguladora de les hisendes locals  (TRLRHL)

- Reclamació presentada pel Sr. Miquel Àngel March Cerdà, en nom i representació del 
Grup Municipal Junts Avançam en data 09 de desembre de 2019 amb R.G.E. núm. 
9562

És còpia electrònica autenticada del document original

Codi Segur de Validació ed5fc5fe081c494ba1c9ac54feeedd68001

Url de validació https://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

F
ra

n
ci

sc
a 

M
. A

d
ro

ve
r 

C
àn

av
es

27
/0

1/
20

20
S

ec
re

tà
ri

a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

B
ar

to
m

eu
 C

if
re

 O
ch

o
g

av
ia

27
/0

1/
20

20
B

at
le

https://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp


9

- Reclamació presentada pel Sr. Jaume Cerdà Vila en data 09 de desembre de 2019 amb 
R.G.E. núm. 9574

Segon.- Aprovar definitivament l’Expedient de Modificació de crèdits núm. 34-2019, sota la 
modalitat de crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a Despeses generals 
d’acord amb el següent detall:

CRÈDIT EXTRAORDINARI
PRESSUPOST DE DESPESES

APLICACIÓ DENOMINACIÓ
IMPORT 
Despeses 

generals €

933 62271

Adquisició 
habitatge  i local 

Plaça Major-
Cine Capitol

450.000

PRESSUPOST D’ INGRESSOS

CONCEPTE DENOMINACIÓ IMPORT

87000

Romanent de 
Tresoreria per a 

despeses 
Generals

450.000

Tercer.- Ordenar la publicació de l’acord en  Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB)  
d’acord amb allò que preveu l’article 169.3 del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

No obstant això, el Ple acordarà.”

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 00:30:52 a 00:56:08).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (deu vots a favor: Tots per Pollença, Unió 
Mollera Pollencina, Partit Popular, El Pi – Proposta per les Illes i Unides Podem i 5 
vots en contra: Junts Avançam), acorden aprovar íntegrament el dictamen precedent i 
els acords continguts en el  mateix.

Diligència.- Per fer constar que l’absència de la Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (Alternativa per 
Pollença) en l’anterior  punt 4.- de l’ordre del dia esdevé, alhora, en compliment del deure d’abstenció 
establert en l’article 76 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local (LRBRL) 
pel que els membres de les Corporacions locals s’hauran d’abstenir de participar en la deliberació, 
votació, decisió i execució de tot assumpte quan concorri alguna de les causes a què es refereix la 
legislació de procediment administratiu, en concordança amb l’article 23.2 b) de la Llei 40/2015, d’1 
d’octubre, de règim jurídic del sector públic (LRJSP).         
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5.- Aprovació, si procedeix, de l'expedient de reconeixement extrajudicial de 
crèdits núm. 8-2019 (Núm. Exp. 2019/4214)

Seguidament es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General de dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment: 

“PROPOSTA DE BATLIA

Aprovació, si procedeix , de l'expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 8-
2019 (Expedient electrònic ABS 2019/4214)

Vist que en aquest exercici 2019, consten en la Intervenció Municipal factures relatives a 
prestació de serveis i subministraments corresponents a exercicis anteriors essent impossible la 
seva imputació pressupostària a l’exercici d’origen com a conseqüència de rebre i/o conformar 
la factura en aquest exercici; en qualsevol cas, al tractar-se de serveis, inversions i 
subministraments efectivament prestats a l’Ajuntament, cal reconèixer les obligacions 
econòmiques i efectuar el seu pagament amb la major brevetat possible.

L’article 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 18 d’abril, que desenvolupa la llei 39/1988, de 28 
de desembre, en matèria pressupostària, estableix que es competència del Ple de l’Ajuntament 
el reconeixement extrajudicial d’aquests deutes per a la seva aplicació a aplicacions del 
pressupost corrent.

El pagament de les mateixes es realitzarà d’acord amb les disponibilitats de Tresoreria, tenint 
en tot cas preferència al tractar-se de serveis o subministraments prestats en exercicis anteriors 
a l’any en curs.

Les Factures les quals es proposen a aprovació, han estat conformades pels membres de la 
Corporació.

Vist que existeix crèdit adequat i suficient per fer front a aquestes despeses al nivell de la bossa 
de vinculació corresponent  al pressupost  de l’exercici 2019 de l’Ajuntament.

Per tot l’anterior, el Batle, el Sr. Bartomeu Cifre Ochogavia, vist l’informe d’objecció 
efectuada per part d’Intervenció de data 11 de desembre de 2019 formula al PLE DE 
L’AJUNTAMENT la següent proposta d’acord:

Primer.- Resoldre la discrepància formulada per part d’Intervenció dia 11 de desembre 2019 
pel qual es formula  nota d’objecció per un import total de 2.673,81 euros.

Segon.- Aprovar la despesa derivada de la relació de factures adjunta, reconeixent 
extrajudicialment els deutes que de les mateixes es derivin per un import total pressupostari de 
2.673,81 € amb càrrec a les aplicacions de l’estat de despeses del pressupost  de l’exercici 
2019 de l’Ajuntament de Pollença.

No obstant, el Ple de l´Ajuntament adoptarà l´acord que cregui convenient.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL CRÈDITS 8-2019

AJUNTAMENT

Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer C. 
Programa

C. 
Econòmica

Import 
(Eur) D. Registre D. 

Conforme Descripció

6024 16/11/2016 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 41,93 21/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 

1974HVN R. 
MEGANE 
POLICIA.
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer C. 
Programa

C. 
Econòmica

Import 
(Eur) D. Registre D. 

Conforme Descripció

6025 19/12/2016 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 200,69 21/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 

1974HVN R. 
MEGANE 
POLICIA.

6026 16/02/2017 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 148,68 21/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 4409 

JNH DACIA 
POLICIA

6029 02/06/2017 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 462,28 21/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 1974 

HVN R. MEGANE 
POLICIA.

6030 21/06/2017 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 26,00 21/10/2019 20/11/2019

LAMPARA 
RENAULT 
1974HVN 
POLICIA.

6031 24/11/2017 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 140,92 21/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 1974 

HVN R. MEGANE 
POLICIA.

6032 30/11/2017 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 169,52 21/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 4409 

JNH DACIA 
POLICIA

6051 17/08/2018 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 253,31 22/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 

1974HVN R. 
MEGANE 
POLICIA.

6052 28/08/2018 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 29,00 22/10/2019 20/11/2019

LAMPARA 
1974HVN R. 

MEGANE 
POLICIA.

6053 14/09/2018 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 394,31 22/10/2019 20/11/2019

REPARACIO 
VEHICLE 

4409JNH DACIA 
POLICIA.

6054 16/10/2018 A07265150 AUTOS SA POBLA, 
S.A. 132 21400 61,75 22/10/2019 20/11/2019

JUNTA PORTA 
VEHICLE 

4409JNH DACIA 
POLICIA.

6325 07/11/2019 A08176091 REPSOL 
DIRECTO, S.A. 132 221030 745,42 08/11/2019 20/11/2019

666 L- 
COMBUSTIBLE 

DIESEL e+ 
POLICIA ANY 

2018

TOTAL 2.673,81 “

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 00:56:09 a 00:59:41).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (catorze vots a favor: Tots per Pollença, 
Unió Mollera Pollencina, Partit Popular, El Pi – Proposta per les Illes i Junts Avançam 
i dues abstencions: Unides Podem i Alternativa per Pollença), acorden aprovar 
íntegrament el dictamen precedent i els acords continguts en el  mateix.

Diligència.- Per fer constar que l’absència de la Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (Alternativa per 
Pollença), una vegada iniciada la deliberació del present assumpte, equival, a efectes de la votació 
corresponent, a l’abstenció (article 46.2 d) LRBRL; article 92 LMRLIB).
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6.- Aprovació, si procedeix, de la modificació de l'Acord de Carrera Professional 
Horitzontal dels Empleats Públics de l'Ajuntament de Pollença (Exp. Elec. ABS 
2018/620)

A continuació es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General de dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment:

“PROPOSTA DE BATLIA

Per acord plenari adoptat pel Ple de la Corporació en sessió de 29 d’agost de 2018 es va 
acordar aprovar l’Acord de Carrera professional Horitzontal dels empleats públics de 
l’Ajuntament de Pollença.

L’acord es va publicar de manera íntegra al BOIB núm. 109, de 4 de setembre de 2018.

Atès que l’article 3 de l’acord indica:

“3.1- Personal que ha de percebre la carrera professional. 

Els Empleats Públics  de l’Ajuntament de Pollença i  dels seus Organismes Autònoms  que 
tenen dret a percebre la carrera professional horitzontal son: 

a) Funcionaris de carrera i Personal Laboral fix. 
b) Funcionaris interins i Personal Laboral temporal que hagin  assolit un nivell dins 
l’Ajuntament de Pollença i Organismes Autònoms.
c) Funcionaris de la Policia Local amb situació de segona activitat, amb o sense destinació. 

3.2- Personal que no ha de percebre la carrera professional. 

a) Personal laboral indefinit no fix. 
b) Personal eventual.
c) Personal d’alta direcció.”

A la Mesa de Negociació d’Empleats Públics, en sessió de 5 d’ abril de 2019 ,es va negociar  la 
proposta de modificació de la redacció de l’article 3.1.b) de l’Acord i l’atorgament d’un nou 
termini per als indefinits no fixos.

I que, posteriorment, els representants sindicals de personal funcionari varen demanar 
mitjançant RGE núm. 7121, de 19 de setembre de 2019, la modificació de l’article 10 de 
l’Acord que fixa els criteris de ponderació.

Negociat en el si de la Mesa General de Negociació d’Empleats Públics de l’Ajuntament de 
Pollença, en sessió de 10 de desembre de 2019, a la qual es varen sol·licitar a més diversos 
aclariments de redacció.

Per la TAG del departament de Personal s’ha emès un informe jurídic en data de 12 de 
desembre de 2019, que consta a l’expedient.

El Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía, batle de l’Ajuntament, proposa al Ple de la Corporació 
l’adopció del següent acord:
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Primer-. Modificar l’Acord de Carrera Professional Horitzontal en el següent sentit:

“Article 3.1- Personal que ha de percebre la carrera professional. 

Els Empleats Públics  de l’Ajuntament de Pollença i  dels seus Organismes Autònoms  que 
tenen dret a percebre la carrera professional horitzontal son: 

a) Funcionaris de carrera i Personal Laboral fix. 
b)  Funcionaris interins i Personal Laboral temporal que hagin  assolit un nivell dins 
l’Ajuntament de Pollença i Organismes Autònoms.
c) Funcionaris de la Policia Local amb situació de segona activitat, amb o sense destinació. 
d) Personal laboral indefinit no fix.

3.2- Personal que no ha de percebre la carrera professional. 

a) Personal eventual.
b) Personal d’alta direcció.”

“Article 8: 

“...TAULA DE LES HORES ANUALS  NECESSÀRIES PER NIVELLS

funcionaris SubgrupA1 SubgrupA2 Grup B Subgrup
C1

Subgrup 
C2

Altres 
grups

laborals grup  0 grup  I grup   II grup   III grup  IV grups  V  i 
VI

35 30 25 20 15 10

”

“Article 10:

“..

Dies prestats per personal de cossos i escales del grup A1 o del seu equivalent del personal 
laboral.

Com  a A1 Com a A2/B Com a C1 Com a C2 Com a E/AP

1 0.9 0.75 0.65 0.55

 Dies prestats per personal de cossos i escales del grup A2/B o del seu equivalent del personal 
laboral.
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Com  a A1 Com a A2/B Com a C1 Com a C2 Com a E/AP

1 1 0.9 0.75 0.65

 Dies prestats per personal de cossos i escales del grup C1 o del seu equivalent del personal 
laboral.

Com  a A1 Com a A2/B Com a C1 Com a C2 Com a E/AP

1 1 1 0.9 0.75

Dies prestats per personal de cossos i escales del grup C2 o del seu equivalent del personal 
laboral.

Com  a A1 Com a A2/B Com a C1 Com a C2 Com a E/AP

1 1 1 1 0.9

”

Segon.- Obrir un període de 15 dies hàbils, a partir de la publicació de l’acord al BOIB, per tal 
que el personal laboral indefinit no fix acrediti la formació per a l’assoliment del nivell de 
conformitat amb l’establert a l’article 4 de l’Acord relatiu a l’adquisició del nivell inicial.

Tercer.- Publicar aquest acord  al BOIB als efectes corresponents.

Quart.- Traslladar aquest acord al departament de Personal i als representants sindicals als 
efectes pertinents.

No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà el que cregui oportú.”

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 00:59:43 a 01:07:16).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (quinze vots a favor: Tots per Pollença, 
Unió Mollera Pollencina, Partit Popular, El Pi – Proposta per les Illes, Junts Avançam 
i Unides Podem i una abstenció: Alternativa per Pollença), acorden aprovar 
íntegrament el dictamen precedent i els acords continguts en el  mateix.

Diligència.- Per fer constar que l’absència de la Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (Alternativa per 
Pollença), una vegada iniciada la deliberació del present assumpte, equival, a efectes de la votació 
corresponent, a l’abstenció (article 46.2 d) LRBRL; article 92 LMRLIB).
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Diligència.-Per fer constar, que quan són les 19:27 hores, s’absenta de la sessió el Regidor Sr. David Alonso 
García (Partit Popular), excusant-se. 

Diligència.-Per fer constar, que quan són les 19:27 hores, s’absenta de la sala de sessions el Regidor Sr. 
Miquel Àngel Sureda Massanet (Junts Avançam).  

7.- Aprovació, si procedeix, de la declaració d’entitats d’interès públic municipal 
(Núm. Exp. 2019/3762) 

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 19:28 h i abans de tractar el present punt 7.-  de l’ordre 
del dia, s’incorpora novament a la sessió la Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (Alternativa per 
Pollença), reintegrant-se a la sala de sessions. 

Acte seguit es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General de dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment:

“PROPOSTA DE LA REGIDORA DELEGADA D’ESPORTS I IGUALTAT

Vist les sol·licituds presentades per Registre d’entrada (ABSIS EXP 2019/3762), per distintes 
entitats esportives que fan us de les instal·lacions esportives municipals:

- Núm. de registre d’entrada 6769 de 5 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Melcior 
Bosch Vicens, en representació del club de Voleibol de Pollença i en NIF G57104896.

- Núm. de registre d’entrada 6794 de 5 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Miquel 
Llompart Cànaves, en representació de la Secció de Muntanya del Club Pollença i en 
NIF G57032492.

- Núm. de registre d’entrada 6848 de 9 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Marc 
Monzones Quaiz, en representació del Club de Bàdminton Pollença i en NIF 
G577774648.

- Núm. de registre d’entrada 6865 de 9 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Maria 
Rosa Bonnin Cifre, en representació del Club Bàsquet Colonya Pollença i en NIF 
G57368714.

- Núm. de registre d’entrada 6866 de 9 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Marti 
Amengual Caldés, en representació de Panord – Rent a Car Formentor i en NIF 
B07439516.

- Núm. de registre d’entrada 6949 de 12 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Felipe 
Jorge Cabezas Pieras, en representació de l’Associació pel Foment de l’Esport a 
Pollença i en NIF que no presenta.

- Núm. de registre d’entrada 7036 de 17 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Carlos 
Duaso Lagunas, en representació de Corsaris Rugby Football Club i en NIF 
G57498149.

- Núm. de registre d’entrada 7051 de 17 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Antonio 
Fuster Lipps, en representació del Club tennis Pollença i en NIF G16597536.

- Núm. de registre d’entrada 7100 de 19 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Rubén 
Sellenas Lella, en representació del Club Eu Moll-Rosario Judo i en NIF G57780538.

- Núm. de registre d’entrada 7136 de 20 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Guillem 
Ferrer Jaume, en representació del Eu Moll Tennis Club i en NIF G57217739.
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- Núm. de registre d’entrada 7404 de 27 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Josep 
Perelló Vives, en representació de Club Pollença Futbol 7 i en NIF G07230923.

- Núm. de registre d’entrada 7399 de 27 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Gabriel 
Perelló Cànaves, en representació de Pollença i Port Futbol Club i en NIF G07518061.

- Núm. de registre d’entrada 7396 de 27 de setembre de 2019 presentada pel Sr. Marti 
Cerdà Mesquida, en representació Associació Esportiva Club Kime i en NIF 
G57637019.

- Núm. de registre d’entrada 8647 de 4 de novembre de 2019 presentada pel Sr. Ariant 
Villar Estivill, en representació de La Bodeguita i en NIF que no presenta.

- Núm. de registre d’entrada 9132 de 21 de novembre de 2019 presentada pel Sr. Josep 
Luis Pons Cifre, en representació de l’Associació Juan Palomo i en NIF G59455677.

- Núm. de registre d’entrada 9648 del 11 de desembre  de 2019 presentada pel Sr. 
Gustavo Angel Torrens Pericàs, en representació del Club Atletisme Pollença i en NIF 
G07211428.

- Núm. de registre d’entrada 9655 del 12 de desembre  de 2019 presentada pel Sr. Josep 
Bosch Alberti, en representació del Club Natació Bocchoris i en NIF G57937153.

- Núm. de registre d’entrada 9659 del 12 de desembre  de 2019 presentada pel Sra. 
Patricia Oliver Calvo, en representació de Moto Club Grup Trial Pollença i en NIF 
G57053969.

Vist el punt 4D de l’article 3 de l’Ordenança Reguladora del Preu Públic per la Utilització de 
Piscines, Instal·lacions Esportives i altres serveis anàlegs (BOIB 91 de 6 de juliol de 2019), en 
endavant Ordenança Reguladora, que estableix: “Els clubs d’esports federats i associacions 
esportives federades podran fer ús de les instal·lacions, prèvia autorització mitjançant tarifa; 
en aquest grup es podrà aplicar un descompte de fins a un 95%, o com a segona opció 
mitjançant un conveni amb el propi Ajuntament. En el cas d’un conveni es podrà eximir del 
pagament de la tarifa per ús d’espai, sempre atenent a criteris d’interès general, eficiència i 
equitat. Tots els convenis seguiran la seva tramitació segons les lleis aplicables.” 

Vist als requeriments de informació efectuats als interessats Sr Felipe Jorge Cabezas, en 
representació de l’Associació pel Foment de l’Esport, al Sr Marti Amengual Caldés, en 
representació de Panord – Rent a Car Formentor i al Sr Ariant Villar Estivill, en representació 
de La Bodeguita.

Vist que el Sr. Felipe Cabeza Pieras, en representació de l’Associació pel Foment de l’Esport a 
Pollença esmena la informació requerida.

Vist que el Sr. Marti Amengual Caldés, en representació de Panord-Rent a Car Formentor 
esmena la informació requerida.

Vist l’article 47 i 48 del Reglament Municipal de Participació Ciutadana, de Pollença, que fa 
referència a la declaració d’interès públic municipal.

Vist l’article els articles 232 i 233 del Real Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que 
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.

Vist l’article 122 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes 
Balears.

Vist l’informe sobre l’activitat dels clubs i associacions que presenten sol·licitud emès per part 
del tècnic d’esports en data 11 de desembre de 2019.
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La Sra. Bianca Aguilar Ryan, Regidora delegada d’esports i igualtat, proposa al Ple de la 
Corporació l’adopció dels següent acord:

Primer .- Estimar parcialment les sol·licituds presentades per la gratuïtat en la utilització de les 
instal·lacions esportives acollint-se al punt 4D de l’article 3 de l’Ordenança Reguladora segons 
el següent detall:

ENTITAT ESPORTIVA PERSONA QUE 
REPRESENTA

NUM. 
REGISTRE 
ENTRADA

ESPAI QUE 
SOL·LICITA

HORARI ÚS REGULAR QUE ES 
SOL·LICITA

CLUB VOLEIBOL POLLENÇA 
(G57104986)

MELCIOR BOSCH 
VICENÇ 6769 / 05-09-19 1 MÒDUL 

PAVELLÓ

DE DILLUNS A DIVENDRES DE 
16 A 22:30 HORES DISSABTES I 

DIUMENGES PER PARTITS

SECCIO DE MUNT. CLUB 
POLLENÇA (G57032492)

MIQUEL LLOMPART 
CÀNAVES 6794 / 05-09-19

SALA DE 
ACTIVITATS 

COL·LECTIVES

DIMARTS I DIJOUS DE 20:30 A 
21:30

CLUB BÀDMINTON POLLENÇA 
(G57774648)

MARC MONZONILS 
QUAIL 6848 / 09-09-19 1 MÒDUL 

PAVELLÓ

DILLUNS I DIMECRES DE 15:30 
A 17 HORES

DIMARTS I DIJOUS DE 20:30 A 
22:30

CLUB BÀSQUET COLONYA 
POLLENÇA (G57368714)

MARIA ROSA 
BONNIN CIFRE 6865 / 09-09-19

2 MÒDULS 
PAVELLÓ, IES 

GUILLEM CIFRE, 
IES CLARA 
HAMMERL

DE DILLUNS A DIVENDRES DE 
16 A 22:30 HORES DISSABTES I 

DIUMENGES PER PARTITS

PANORD – RENT A CAR 
FORMENTOR (en procés de 
formació de club)

MARTÍ AMENGUAL 
CALDÉS 6866 / 09-09-19 CAMP DE 

FUTBOL 7 GRAN

DILLUNS I DIVENDRES DE 20:30 
A 22:00

DIMECRES DE 20:00 A 21:30
ASSOCIACIÓ PEL FOMENT DE 
L’ESPORT A POLLENÇA 
(311000006410)

FELIPE JORGE 
CABEZAS PIERAS 6949 / 12-09-19 1 MÒDUL 

PAVELLÓ DILLUNS DE 20:00 A 21:30

CORSARIS RUGBY FOOTBALL 
CLUB (G57498149)

CARLOS DUASO 
LAGUNAS 7036 / 17-09-19

CAMP DE 
FUTBOL DE 
POLLENÇA

DIMARTS I DIJOUS DE 18:30 A 
22:00 HORES

DISSABTES PER PARTITS

CLUB TENNIS POLLENÇA 
(G16597536)

ANTONIO FUSTER 
LIPPS 7051 / 17-09-19

2 PISTES DE 
TENNIS I PISTA 

COBERTA

DIMECRES I DIVENDRES DE 
16:00 A 21:00

DILLUNS DE 20:30 A 22:00
DISSABTES DE 10:00 A 14:00

CLUB EU MOLL ROSARIO 
JUDO (G57780538)

RUBEN SELLANES 
LELLA 7100 / 19-09-19

PISTES SQUAIX 
PORT DE 

POLLENÇA

DIMARTS I DIJOUS DE 17 A 21 
HORES

CLUB PATINATGE POLLENÇA 
(G16644148)

MARINA ESPEJO 
GONZÁLEZ 7126 / 19-09-19 PISTA COBERTA 

POLIESPORTIU

DILLUNS DE 17:30 A 19:30
DIMARTS I DIJOUS DE 17:00 A 

20:00

EU MOLL TENNIS CLUB 
(G57217739)

GUILLEM FERRER 
JAUME 7136 / 20-09-19 2 PISTES DE 

TENNIS PORT 

DE DILLUNS A DIVENDRES DE 
16:00 A 20:00 HORES

(DIMARTS I DIJOUS 3 PISTES)

CLUB POLLENÇA FUTBOL 7 JOSEP A. PERELLÓ 
VIVES 7404 / 27-09-19 CAMP DE 

FUTBOL 7 GRAN 
DILLUNS I DIVENDRES DE 20:00 

A 22:00 HORES

POLLENÇA I PORT FUTBOL 
CLUB (G07518061)

GABRIEL PERELLÓ 
CÀNAVES 7399 / 27-09-19

CAMP DE 
FUTBOL 11 DE 

POLLENÇA I 
PORT DE 

POLLENÇA

DIMARTS DIJOUS I DIVENDRES 
DE 16:30 A 19:30 A POLLENÇA I 

DE 16:30 A 21:30 AL PORT
DILLUNS I DIMECRES DE 20:00 

A 21:30 AL PORT

CLUB KARATE KIME 
(G57637019)

MARTI CERDA 
MESQUIDA 7396 / 27-09-19

SALA DE 
ACTIVITATS 

COL·LECTIVES

DILLUNS, DIMECRES I 
DIVENDRES DE 18:30 A 21:30

BAR LA BODEGUITA (NO ÉS 
NI CLUB NI ASSOCIACIÓ)

ARIANT VILLAR 
STIVILL 8647 / 04-11-19 CAMP FUTBOL 7 

PORT

NO ESPECIFICA HORARI (PERÒ 
UTILITZEN DILLUNS DE 20:00 A 
21:30 I DIVENDRES DE 21:30 A 

22:30)
ASSOCIACIÓ JOAN PALOMO 
(G57641052)

JOSÉ LUIS PONS 
CIFRE 9132 / 21-11-19 CAMP FUTBOL 7 

POLLENÇA
DIMECRES DE 20:00 A 21:00 

HORES
CLUB ATLETISME POLLENÇA GUSTAVO ANGEL 9648 / 1-12-19 PISTA PISTA AT. DE DILLUNS A 
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ENTITAT ESPORTIVA PERSONA QUE 
REPRESENTA

NUM. 
REGISTRE 
ENTRADA

ESPAI QUE 
SOL·LICITA

HORARI ÚS REGULAR QUE ES 
SOL·LICITA

(G07211428) TORRENS PERICÀS ATLETISME 
CAMP FUTBOL 6

DIVENDRES DE 17:00 A 21:00
CAMP DILLUNS DIMECRES I 
DIVENDRES DE 17:00 A 18:30

CLUB NATACIÓ BOCCHORIS 
(G57937153)

JOSEP BOSCH 
ALBERTÍ 9655 / 12-12-19 PISCINA 

COBERTA DISSABTES DE 8:00 A 13:00

MOTO CLUB TRIAL 
POLLENÇA (G57053969)

PATRICIA OLIVER 
CANO 9659 / 12-12-19 FINCA ANNEXA 

POLIESPORTIU
DE DILLUNS A DIUMENGE DE 9 

A 13 I DE 16 A 21 HORES

Segon.- No estimar la sol·licitud  presentada amb núm. de registre d’entrada 8647 de 4 de 
novembre de 2019 presentada pel Sr. Ariant Villar Estivill, en representació de La Bodeguita 
atesa les consideracions efectuades a l’informe emès per part del tècnic d’esports en data 11 de 
novembre de 2019 i atès que no compleix el requisits del punt 4D de l’article 3 de l’Ordenança 
Reguladora del Preu Públic per la Utilització de Piscines, Instal·lacions Esportives i altres 
serveis anàlegs (BOIB 91 de 6 de juliol de 2019).

Tercer.- Declarar les entitats que es detallen en el primer punt com a entitats d’Interès Públic 
Municipal amb la finalitat de poder signar un conveni en l’Ajuntament de Pollença per fer ús 
de manera gratuïta de les instal·lacions esportives municipals per l’exercici 2020.”

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 01:07:18 a 01:26:47).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (tretze vots a favor: Tots per Pollença, 
Unió Mollera Pollencina, El Pi – Proposta per les Illes, Junts Avançam i Unides 
Podem, un vot en contra: Alternativa per Pollença i una abstenció: Junts Avançam), 
acorden aprovar íntegrament el dictamen precedent i els acords continguts en el  
mateix.

Diligència.- Per fer constar que l’absència del Regidor Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet (Junts Avançam), 
una vegada iniciada la deliberació del present assumpte, equival, a efectes de la votació corresponent, a 
l’abstenció (article 46.2 d) LRBRL; article 92 LMRLIB).

8.- Aprovació, si procedeix, de la creació dels consells d’àrea corresponents al 
mandat corporatiu 2019-2023 (Núm. Exp. 2019/4273/PAR CIU)

Seguidament es dóna lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent 
General dia 16 de desembre de 2019 que es transcriu literalment: 

“PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE JOVENTUT, NORMALITZACIÓ 
LINGÜÍSTICA, ESCOLA DE MÚSICA, BIBLIOTECA MUNICIPAL I PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA 

Vist que l’Ajuntament Ple, en sessió ordinària celebrada dia 23 de febrer de 2017, va adoptar 
l’acord relatiu a l’aprovació inicial de la modificació del reglament municipal de participació 
ciutadana, resultant definitivament aprovada de conformitat amb l’edicte  publicat en el Butlletí 
Oficial de les Illes Balears núm. 57/2017, de 11 de maig. 
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Vist que el l’esmentat reglament municipal preveu els consells d’àrea, com a òrgan de 
participació on es debatrà la política i els pressupostos de cada àrea de la Corporació, i on les 
entitats i persones podran sol·licitar qualsevol informació i aportar idees i suggeriments.

Atès que l’article 36 del reglament municipal de participació ciutadana estableix que el 
Regidor delegat de Participació Ciutadana ha de proposar, a l’inici de la legislatura, el 
nombre i l’àmbit dels consells d’àrea, sense excloure cap àrea de govern, i que la proposta 
haurà de ser aprovada pel Ple.

Pels motius abans exposats, aquesta Regidoria delegada de Participació Ciutadana, de 
conformitat amb les atribucions conferides per la Batlia mitjançant Resolució núm. 702/2019, 
de 13 d’agost (BOIB núm. 114/2019, de 20 d’agost)proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció 
del següent ACORD:

Primer.- Crear els consells d’àrea amb les següents denominacions i àmbits:  

- Consell d’àrea de contractació; hisenda i pressuposts; personal; urbanisme; medi ambient; 
administració electrònica; infraestructures; serveis i cementiri

- Consell d’àrea de benestar social; residència; igualtat; mediació cultural i policia local 

- Consell d’àrea de cultura; educació; joventut; participació ciutadana; escola de música; 
normalització lingüística i biblioteca

- Consell d’àrea de festes; fires; mercats; comerç; esports; turisme i delegacions especials  
Cala Sant Vicenç i Port de Pollença

Segon.- Els Consells d’àrea abans esmentats estaran integrats pels següents membres segons 
l’article 37.1 del reglament municipal de participació ciutadana:

a) El/la  regidor/a  delegat/ada  de l’àrea corresponent 
b) Un representant de cadascun dels grups municipals, que podrà ser regidor o no
c) Un representant de cadascuna de les associacions inscrites en el Registre Municipal 

d’Entitats Ciutadanes relacionades amb els fins del consell
d) El/la  secretari/ària, que serà el/la de la corporació o persona en qui delegui 
e) Els tècnics de l’àrea, amb veu però sense vot
f) Tres ciutadans, elegits per sorteig entre els candidats que es presentin, seguint el 

mateix procediment que en la Comissió Permanent de Participació Ciutadana

Tercer.-La designació concreta dels representants dels grups municipals que han d’integrar els 
consells d’àrea es realitzarà en base a les propostes d'adscripció formulades pels respectius 
portaveus dels grups polítics municipals en el termini de deu dies hàbils, a comptar des del 
següent al de l’aprovació del present acord, als efectes pertinents.

No obstant això, l’AJUNTAMENT PLE acordarà.”

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que 
s’annexa i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la 
corporació (minutatge de 01:26:48 a 01:38:14).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA (dotze vots a favor: Tots per Pollença, 
Unió Mollera Pollencina, El Pi – Proposta per les Illes i Junts Avançam i tres 
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abstencions: Unides Podem, Alternativa per Pollença i Junts Avançam), acorden 
aprovar íntegrament el dictamen precedent i els acords continguts en el mateix.

Diligència.- Per fer constar que l’absència del Regidor Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet (Junts Avançam), 
una vegada iniciada la deliberació del present assumpte, equival, a efectes de la votació corresponent, a 
l’abstenció (article 46.2 d) LRBRL; article 92 LMRLIB).

9.- Precs i preguntes:

9.1 Preguntes presentades per escrit per part del regidor Sr. Miquel Àngel March 
Cerdà, portaveu del grup municipal Junts Avançam (RGE núm. 9197/2019, de 25 
de novembre)

A continuació es dóna lectura a les preguntes presentades per escrit per part del regidor 
Sr. Miquel Àngel March Cerdà, portaveu del grup polític municipal Junts Avançam 
(RGE núm. 9197/2019, de 25 de novembre) corresponent a la passada sessió plenària 
ordinària, restant unides com ANNEX I a la present acta, respecte de les quals es donen 
les següents respostes:

Preguntes
R1.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “A raíz de la 
modificación de la LOPD (Ley Orgánica de Protección de Datos) por vía del Real Decreto-Ley 
14/2019 del 31 de octubre 2019 (BOE 05.11.2019) se han tenido que adaptar todos los pliegos 
administrativos, en este caso concreto el Servei d'estades esportives, los pliegos están listos y 
apunto de informe de Secretaría  y de Intervención.”

R2.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “Estos servicios 
se van a sacar en una licitación más amplia que incluirá Actividades Acuáticas, Socorrismo 
(piscinas), Actividades deportivas, conserjería, mantenimiento y limpieza. Se trata de una 
contratación armonizada y se sacará por Lotes por sistema de prestación de servicios.”

Pel que fa a aquesta pregunta, afegeix el Sr. Batle que també hi ha els servei de 
socorrisme de platges que n’és un altre de bastant quantiós, que no sap si es farà amb 
aquets lots o amb una licitació individual, que entén que s’hauria de fer individual tot i 
que no deixa de ser una harmonitzada. 

R3.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “En estos 
momentos se está finalizando un pliego para adquirir un programa informático de gestión 
deportiva junto a tornos de control de accesos, que se llevarán a cabo mediante tarjetas 
electrónicas. Con ello se evitaría cubrir los turnos con personal administrativo y bastaría 
personal de seguridad o como segunda actividad de la Policía Municipal.”

Al respecte d’aquesta pregunta, El Sr. Batle afegeix que, des que es va aprovar el 
Reglament,  no hi ha hagut cap més demanda de segona activitat de les que ja tenen 
establertes, en aquest cas, la d’agent de Casa Consistorial i cap responsable de 
l’Administració o dels serveis administratius de Policia Local, i que si hagués una altra 
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demanda, de segona activitat, aquesta es pogués redirigir a la vigilància de dependències 
municipals fora de l’àmbit de la Casa Consistorial, que ja està coberta.

R4.- la Sra. Buades explica que la temporada turística, malgrat la devaluació de la lliure 
i de la fallida de Thomas Cook, tampoc no ha estat exageradament dolenta. Pel que fa a 
la fallida de Thomas Cook, La Sra. Buades explica que aquesta va afectar a sis 
establiments del  municipi, un dels quals va haver de tacar perquè tenien garanties, i que 
el valor de les pèrdues d’aquests fou de més o menys un milió cent mil euros. També 
comenta que hi ha hagut establiments que davant la fallida varen saber reaccionar, bé 
contractant amb altres, bé fent-ho directament posant tot d’una els llits a la venda i que, 
en aquest sentit, la temporada tampoc ha anat tan malament. Referent a la tancada de les 
oficines de Turisme del Port de Pollença i de la Cala Sant Vicenç, comenta que quan 
varen entrar a governar es varen trobar que les hores extres no es podien sobrepassar, 
que hi havia una persona que havia sol·licitat reduir la jornada laboral per conciliació 
familiar que no es va preveure amb temps a més d’una baixa de de llarga durada que 
tampoc es va poder cobrir tot d’una, amb la qual cosa es varen haver de capgirar els 
horaris d’oficina. Tot i això, la Sra. Buades explica que no s’ha rebut cap queixa en 
relació amb el tancament de les oficines de Turisme, els capvespres al Moll i els 
dissabtes a la Cala Sant Vicenç. D’altra banda, també explica que no és perquè s’hagin 
tancat les oficines que hi ha hagut una baixada de visites i posa l’exemple que, segons 
les enquestes, l’oficina de Pollença que ha estat oberta i l’horari ha estat el mateix, la 
baixada de les visites ha estat d’un 18 % i que, per tant, una cosa no du a l’altra.

R5.- Respon el Sr. Batle que d’entrada no es traurà aquest servei, que es farà amb la 
brigada i amb contractacions externes a través de l’Àrea de Serveis i la Regidoria de 
Manteniment, que de moment, creu que és molt més pràctic fer-ho d’aquesta manera, 
que no tenen constància d’una gran millora del servei referent a com es duia abans. 
Respecte això, afegeix el Sr. Marquet que la tècnica d’Educació hi està bastant a sobre, 
que cada vegada que rep una cridada de qualque escola que hi ha un problema de 
qualque reparació tot d’una ho posa en coneixement bé a l’Àrea de Serveis o a l’Àrea 
d’Infraestructures per intentar que se solucioni al més aviat possible. Des de l’Àrea de 
Serveis, el Sr. Nevada comenta que és més fàcil i més ràpid que ells ho facin perquè ja 
saben els problemes que hi ha a cada edifici.

R6.- Pel que fa a quantes dones hi ha ara mateix a Pollença amb ordres d’allunyament 
per violència de gènere, la Sra. Cerdà respon que n’hi ha trenta-una per la policia local i 
que vint-i-set estan ateses per les tècniques de Serveis Socials. Quant a l’ajuda que 
reben, la Sra. Cerdà explica que no es pot dir quantes tenen ajudes econòmiques perquè 
això és molt variable, són ajudes puntuals, i per dir una xifra s’hauria de fer un balanç 
de tot un any, el mateix que pel que fa a quantes tenen suport psicològic, però que si ho 
volen els hi pot passar un resum, ja que contestar-ho ara seria una mica extens. Pel que 
fa al tipus d’ajuda, la Sra. Cerdà respon que reben ajudes de tots tipus: per a aliments, 
ajudes per pagar el lloguer dels habitatges, per acabar de pagar el rebut de llum, si tenen 
una necessitat puntual, ajudes per a l’Escola Viva, en definitiva reben les ajudes si es 
creu convenient que, normalment, quan les demanen és perquè sol haver-hi una 
necessitat econòmica. 
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R7.- La Sra. Cerdà explica que a dia 26 de novembre la Residència comptava amb 
trenta-un residents per a un màxim de trenta-dos, que les devuit places per a persones 
més dependents situades a l’edifici central estaven totes ocupades i que existeix llista 
d’espera tant per la quinze concertades amb la Conselleria d’Afers Socials com per les 
tres de gestió municipal. De plaça lliure i pendent d’ocupar són dues de les catorze per a 
persones vàlides situada als apartaments. Al respecte d’això, explica que hi havia  tres 
candidats per ocupar aquestes places, peticions arribades des de Serveis Socials, però 
que una vegada feta la consulta quan es varen quedar lliures, aquests candidats ja tenien 
cobert el recurs d’habitatge i actualment no necessitaven entrar a la Residència, per tant, 
la plaça queda en espera que hi hagi un sol·licitant que compleixi el perfil per viure als 
apartaments de forma autònoma. En tot cas, cometa també que la Residència compta 
amb una plaça que pot ser emprada en casos d’urgència social o altres necessitats 
imprevistes que està dins l’edifici central. Pel que fa al procediment per accedir a la 
Residència que s’utilitza actualment, explica la Sra. Cerdà que és el mateix que es va 
definir a principis del 2018, amb coordinació amb l’Ajuntament, l’OAC, Serveis 
Socials, la  Direcció General d’Atenció a la Dependència, s’adjunta un protocol i full 
informatiu. Sobre les activitats i cura emocional dels residents, la Residència compta 
amb un Pla d’activitats setmanals per donar resposta als objectius següents: estimulació 
cognitiva, orientació espai temporal dels residents, taller de memòria, estimulació 
sensorial i psicomotriu, manualitats, activació física i musicoteràpia, fonament de les 
relacions socials entre ells i elles i altres generacions, foment de l’autonomia personal, 
autoestima i benestar. Quant a les activitats, comenta que aquestes es duen a terme amb 
col·laboració amb el personal auxiliar d’infermeria de la Residència, AFAMA, dos 
voluntaris, alumnes de pràctiques i altres entitats que col·laboren. Finalment explica 
que, a més del Pla setmanal, es realitza una programació d’activitats mensuals i, en 
aquest sentit, enumera les activitats previstes durant el mes de desembre.
Diligència.- Per fer constar que, quan són les 20:10 h, s’incorpora novament a la sessió el Regidor Sr. 
Miquel Àngel Sureda Massanet (Junts Avançam), reintegrant-se a la sala de sessions.

R8.- La Sra. Cerdà respon que durant el 2019 els Serveis Psicològics han atès trenta-
nou casos i a vint-i-nou persones en total, això durant tot el que es du d’any, que no vol 
dir que siguin casos que estan en actiu. En actiu comenta que hi ha uns desset casos i 
n’hi ha d’altres que es fa seguiment telefònic. De menors, explica la Sra. Cerdà, que 
n’hi ha atesos trenta-quatre. 

R9.- La Sra. Aguilar explica que, com va dir a l’anterior Ple, no es va sol·licitar jove 
qualificat i que per tant, s’ha hagut de dur a terme un contracte menor, que es varen 
presentar dues ofertes, termini que es va obrir dia 7 de novembre i acabà dia 21, que ja 
s’ha realitzat la proposta d’adjudicació, ja s’ha ratificat i que dilluns passat la proposta 
guanyadora, que fou la de la Sra. Adriana Aguilar, anterior tècnica d’Igualtat, va 
començar a fer feina. Quant a les tasques que farà, la Sra. Aguilar comenta que es 
troben a la memòria justificativa que està penjada al web de l’Ajuntament, i entre 
d’altres són: conscienciació i sensibilització de valors d’igualtat, taules locals de 
coordinació i prevenció contra les violències masclistes, Pla d’igualtat i d’oportunitats 
entre homes i dones i gestionar el distintiu SG City 50 50.
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R10.- Respon la Sra. Aguilar que hi ha una Comissió d’Igualtat encarregada de fer un 
seguiment i valoració de l’estat actualment del Pla, que aquesta Comissió, que en teoria 
s’ha de reunir semestralment, en menys de tres mesos s’ha reunit dues vegades per 
adoptar les activitats o accions que contempla el Pla d’Igualtat, s’ha valorat l’estat 
actual del Pla i quin és el nivell de coneixement del personal de l’Ajuntament, com s’ha 
acceptat i quin són els principals reptes a aconseguir. Explica que un dels principals 
reptes que es proposen és la formació del personal de l’Ajuntament i que per això, la 
tècnica ja s’ha reunit amb Teis, que és l’empresa que va fer el Pla, i s’està mirant 
diferents cursos de formació que es poden impartir. Finalment, la Sra. Aguilar comenta 
que, el que fins ara s’ha fet és: el protocol d’assetjament, fulletons amb els drets de les 
víctimes de violència de gènere, guia de llenguatge no sexista, espai dinamització de la 
web de l’Ajuntament, decàleg, esborrany de la guia de benvinguda i guia de recursos.  

R11.- Abans de tot, la Sra. Buades comenta que no estén gaire bé perquè se li fa aquesta 
pregunta perquè tal i com demanen “derivades de les subvencions rebudes del Consell 
de Mallorca” són totes les factures que es varen fer de les castracions realitzades durant 
el 2018 i que no s’han penjat a la web perquè l’anterior equip de govern tampoc va 
penjar totes les castracions fetes del 2018, i que a finals del 2019 no creu que tengui 
gaire sentit penjar una cosa que sigui del 2018. Dit això, la Sra. Buades explica que 
aquests darrers dos mesos, atenen a la necessitat que hi ha al municipi, s’ha habilitat 
partida econòmica per a la castració de seixanta animals més i que aquest servei es troba 
pendent de licitació des de fa alguns anys, que el plec tècnic està fet des del mes de juny 
i sobre versions anteriors que eren de març del 2019.

R12.- La Sra. Buades respon que efectivament hi ha molts de serveis sense licitar, no 
només al Departament de Medi Ambient, sinó que és un problema que afecta a tot 
l’Ajuntament i que l’adjudicació de l’explotació de les platges depèn d’obtenir 
l’autorització de Demarcació Costes, que no és pot treure la licitació sinó es té 
l’autorització de costes. En aquest sentit comenta que la sol·licitud que inclou tot el 
projecte dels pròxims quatre anys amb tots els elements i la seva corresponent avaluació 
ambiental, s’hagi entregat ja a Costes, a mitjans d’octubre, molt abans dels terminis que 
s’entregava en altres anys. Altrament també comenta que ja s’està treballant amb el nou 
plec amb l’objectiu que, en obtenir l’autorització de costes, en pots dies es pugui fer la 
licitació, i que l’equip de govern ha pres totes les mesures al seu abast per poder 
adjudicar les explotacions de platges al més aviat possible.

R13.- Respon el Sr. Llobeta que des de l’Àrea de Fires és fa un balanç positiu llevat que 
el diumenge, dia de la Fira, va ploure molt, principalment el dematí, a l’hora que els 
firaires havien de muntar pels carrers. També comenta que es va fer la inauguració de la 
Fira d’Artesania el divendres amb un gran èxit d’assistència i que el dissabte, totes les 
activitats que estaven programades es varen dur a terme també amb un èxit important. 
Amb tot i malgrat que el diumenge va ser un dia un poc nefast per la fira d’enguany, 
comenta que, segons les dades del guarda que controla la gent que entra a la Fira 
d’Artesania, dins el Claustre, entre  divendres, dissabte i diumenge capvespre, més de 
vuit mil persones la varen visitar. En definitiva, el Sr. Llobeta fa un balanç positiu, 
interessant tot i que és veritat que es poden fer altres actuacions o millorar-les, però que 
tot i això, com ja ha dit, en fa un balanç positiu. 
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R14.- El Sr. Batle explica que en aquests propers quatre anys no tenen calendari, que 
tenen unes prioritats, que abans ja ha explicat les licitacions que estan en marxa i que les 
properes, a nivell d’obres, seran la Pescateria, una vegada es tengui el crèdit 
corresponent, la Plaça Miquel Capllonch i el carrer Formentor, que després es 
continuarà amb diferents projectes que tenen en marxa com ara la parada de taxis, que 
creu també que ha de ser una realitat al més aviat possible, i que entraran en fase de 
redacció d’una sèrie de projectes municipals que es volen tirar endavant, i que ja se’ls 
anirà informant. 

R15.- Respon el Sr. Batle que la idea és que es vagin incorporant, que tenen previst fer-
ho però que és veritat que hi ha un nou procediment de contractació, bàsicament són 
obertures pràcticament virtuals, i a vegades es fan d’una manera ràpida, sobretot aquest 
procés que era un procediment molt simplificat, que això implica que s’hagin de 
convocar el doble del número de funcionaris per aquest tipus de procediments. En 
aquest sentit explica que el que es farà és que quan hi hagi contractacions d’obres que ja 
tenguin un volum més elevat o contractacions de serveis molt més àmplies, ampliar 
aquest aspecte, però que això són contractacions pràcticament equivalents a contractes 
menors. 

R16.- El Sr. Batle contesta que és una il·legalitat o una anormalitat o una manca d’una 
part del procediment, que la qüestió és que les herbes vessaven per tot, que hi havia 
herbes per tot quan de camins, que es feren 40 kilòmetres de camins,  ja que era una 
demanda social des de tots els punts de vista perquè no es podia passar, i que es va fer 
de la manera més ràpida possible, amb un contracte menor, que si faltava aquesta petita 
part, creu que aquesta és anecdòtica en relació amb el que era la necessitats d’aquest 
servei. Per tant, si s’han de fer altres encomandes, altres gestions, se seguirà el 
procediment però que, en aquest cas, era una qüestió d’urgència.  

R17.- En referència a la manca de llum de diferents carrers del municipi, el Sr. Nevado 
respon que això ha estat degut a diverses avaries que hi ha hagut i que s’han anant 
reparant.

R18.- Pel que fa a aquesta pregunta el Sr. Nevado puntualitza que creu que no és tracte 
del Passeig Londres sinó del Passeig Voramar. Dit això, el Sr. Nevado explica que és 
veritat que el terra es troba en males condicions i que s’anirà reparant.  

R19.- El Sr. Batle respon que ja ha comentat abans que no hi havia projecte de la Plaça 
Miquel Capllonch i que no es podia licitar ni contractar, que en aquest moments estan 
en la fase de redacció i complir amb les prescripcions que marquen les ajudes que tenen 
corresponents, que, per tant, si no hi ha res de nou, ho platejarà i es farà la dotació 
corresponent amb la quantitat exacta que defineixi el projecte. També comenta que, com 
ja ha dit, paral·lelament enguany tenen l’oficina de Turisme i que continuaran amb 
aquestes tasques de les millores que s’han de fer al Port de Pollença, sempre també a 
l’expectativa de veure què farà el Govern en relació amb el que és poder tenir un solar 
per poder fer un edifici esportiu o un pavelló municipal que, en aquest cas, no tenen 
solar però sí que el té el Govern i no l’empra.

R20.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “Se empezó a 
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elaborar el primer borrador en agosto, en septiembre teníamos un borrador, y la intención era 
presentarlos en Octubre o Noviembre, la realidad ha sido otra ya que no hemos podido cerrar 
capítulos de gastos, al tener que realizar el cálculo de la plantilla económica, sobre una 
estimación de subida de IPC de las nóminas del personal público que oscilaba entre un 2% y un 
3,5% estimado, y así como ha transcurrido estos meses ha ido a la baja, por lo que quedan 
pendientes los ajustes necesarios para no incumplir la estabilidad presupuestaria. Por otra 
parte los consells de área se tienen que aprobar por el pleno su creación y su configuración, 
paso previo a la aprobación inicial de los Presupuestos. La intención es convocar la junta de 
portavoces para la primera reunión de Presupuestos la primera semana de enero.”

R22.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “A raíz de la 
modificación de la LOPD (Ley Orgánica de Protección de Datos) por vía del Real Decreto-Ley 
14/2019 del 31 de octubre 2019 (BOE 05.11.2019)  se han tenido que adaptar todos los pliegos 
administrativos, en este caso concreto  los pliegos están listos y apunto de informe de 
Secretaría  y de Intervención.”

R23.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “A raíz de la 
modificación de la LOPD (Ley Orgánica de Protección de Datos) por vía del Real Decreto-Ley 
14/2019 del 31 de octubre 2019 (BOE 05.11.2019)  se han tenido que adaptar todos los pliegos 
administrativos, en este caso concreto  los pliegos están listos y apunto de informe de 
Secretaría  y de Intervención.”

R24.- Respon el Sr. Batle que com tots ja saben, contracte no n’hi hagut mai com tota la 
resta d’aparcaments que hi havia, en aquest cas, dins sòl rústic, cosa que no deixen de 
ser il·legals i que en qualsevol dia vendrà l’Agència i els tancarà igual que les tanques 
publicitàries que tampoc es va incoar cap expedient d’infracció urbanística, que, tot i 
que s’incoessin en el seu moment per l’Ajuntament, no tenien cap validesa perquè 
estaven prescrits, per tant és un sòl rústic comú i prescrivien als 8 anys, i ara en aquests 
moments l’Agència de Disciplina tampoc ha incoat cap expedient que, si l’incoàs, 
tampoc seria útil. Al respecte, el Sr. Batle comenta que el que volen fer és unes 
contractacions més àmplies a llarg termini que permetin fer obres, no com les que s’han 
fets d’adequacions per temes de seguretat, sinó d’adequació que això implica la 
redacció d’uns plecs, d’uns contractes que permetin fer aquestes obres.  

R25.- El Sr. Batle explica que se’ls hi va reclamar la documentació, documentació que 
no van aportar sinó que varen presentar unes al·legacions a la documentació requerida, 
que s’està pendent de poder citar els propietaris per tal que s’estableixin els acords del 
que pugui ser la contractació, i que desprès s’hauran de fer unes obres d’adequació, 
obres que seran més complicades de les que en principi s’havia previst, per un tema de 
pendents i d’evacuació d’aigües a davant el Camp de l’Om.
Diligència.-Per fer constar, que quan són les 20:28 hores, s’absenta de la sessió la Regidora Sra. Marina 
Llobera Vicens  (Alternativa per Pollença), excusant-se. 

9.2 Preguntes presentades per escrit per part del regidor Sr. Michael L. Müller 
Flury, portaveu del grup municipal Unides Podem (RGE núm. 9226/2019, de 26 de 
novembre)
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Seguidament es dóna lectura a les preguntes presentades per escrit per part del regidor 
Sr. Michael Lorenzo Müller Flury, portaveu del grup polític municipal Unides Podem 
(RGE núm. 9226/2019, de 26 de novembre) corresponent a la passada sessió plenària 
ordinària, restant unides com ANNEX II a la present acta, respecte de les quals es donen 
les següents respostes:  

Preguntes
R1.- El Sr. Batle explica que la reunió és demà i que, per tant, creu que no cal avançar 
esdeveniments, tot i que poden tenir una percepció prèvia, però que val més, per una 
qüestió de prudència, esperar a veure què diu la Conselleria.

R2.- El Sr. Batle respon que és un tema de contractació de línies de serveis i que el que 
sí s’ha reclamat des dels ajuntaments és que, igual que es varen fer aquestes 
contractacions, en aquest cas, per subministrament elèctric, es poguessin estendre 
aquestes contractacions per tot aquest tema de comunicacions, bàsicament de serveis 
(comunicacions, subministraments de combustibles, gas, etc.). També explica que estan 
mirant la possibilitat d’adherir-se a contractacions de l’estat i, en aquest sentit, varen 
mirar si hi havia serveis d‘aquestes característiques. Per tant, es possible fer-ho a través 
de l’Administració Local, lògicament falta el conveni marc, i creu que, a dia d’avui, és 
el més pràctic per aquest tema de subministraments.

R3.- El Sr. Batle dóna lectura a la resposta que ha deixat per escrit el Sr. Alonso a 
l’haver d’absentar-se del Ple, que literalment es transcriu a continuació: “Esta respuesta 
se podrá dar en Enero con la Liquidación definitiva del Presupuesto General 2019. Dar una 
respuesta ahora sería una falta de rigor, y más teniendo en cuenta que al día de hoy aún están 
llegando extrajudicales del anterior ejercicio.”

R4.- La Sra. Buades explica que la fira de Birmingham és una fira de cicloturisme, que 
feia tres anys que no s’anava a cap fira d’aquestes característiques i que, per això, es va 
decidir enviar-hi la tècnica de Turisme per veure com es desenvolupava aquesta fira, i 
també arran d’una petició de Teixit Empresarial que els havia demanat que 
promocionessin una mica el que era el cicloturisme. Pel que fa al preu, la Sra. Buades 
explica que la fira es va fer entre dia 13 i 15 de setembre, que els bitllets d’avió, quan hi 
ha una fira, sigui de turisme sigui de qualsevol altra cosa, a qualsevol lloc pugen els 
preus i el que es fa és mirar la companyia més econòmica, el mateix succeeix amb els 
hotels. Els hotels, els dies fira professional, el vespre d’hotel és molt més car que un dia 
que hi ha afluència de públic en general, que baixa quasi un 30 i un 40 %  menys, el que 
és l’hostatge. En aquest sentit,  es va contractar l’habitació sense berenar perquè pujava 
moltíssim el preu. Les funcions d’aquesta fira foren atendre l’estand de Pollença, que 
havia contractat amb el Consell, durant tots els dies de la fira en horari de 9 h a 17.30 h 
cada dia, i l’afluència de gent que hi va assistir va ser molt elevada, de fet es va exhaurir 
tot el material que s’hi va dur. L’hotel foren quatre vespres, l’avió d’anada i de tornada i 
l’estand, eren set-cents euros, que és el preu del Consell. 

R5, R6 i R7.- El Sr. Batle respon que són preguntes de Participació Ciutadana i de 
Joventut, que si arriba el Sr. Soler ja les contestarà i que sinó les passarà per escrit. De 
totes manera i pel que fa a l’Església de la Cala Sant Vicenç (R6), el Sr. Batle comenta 
que serà un tema complicat, que s’ha mirat la qüestió jurídica i és més difícil perquè hi 
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ha un tema de l’inventari, és a dir, com que les parcel·les no estan segregades, s’ha 
d’acceptar l’herència o l’inventari d’aquestes societats i és un poc complicat però que 
s’està mirant. 

R12.- Respon el Sr. Nevado que s’ha fet el manteniment necessari tant de la fusta com 
de la maquinària, cadenes i demés, i que s’han col·locat les dues engronsadores que 
havien desaparegut. Pel que fa a fer un nou parc infantil a Cala Molins, el Sr. Nevado 
comenta que s’està mirant i s’està pendent de pressupost. 

R8.- La Sra. Cerdà explica que a les bases de la convocatòria, al punt B Òrgan de 
Selecció diu: “l’òrgan de selecció estarà compost per dues persones designades per part 
de l’empresa i una persona designada per part dels representants legals dels treballadors. 
Cada una de les parts podrà anar acompanyada d’un assessor durant el procediment de 
selecció”, en cap cas obliga que la regidora delegada hagi de formar part del tribunal 
qualificador i, en aquestes proves, el president del tribunal era el representant dels 
treballadors, aquest i que també se li solapava amb una altra reunió foren el motiu pel 
qual no hi va assistir. 

R9.- La Sra. Cerdà respon que durant aquests dos últims mesos s’han realitzat diverses 
reunions amb els tècnics de Medi Ambient, que els responsables de residus sòlids 
urbans d’EMSER i les regidores corresponents de cada àrea, tendran continuïtat d’acord 
amb un planin establert, que s’han anat perfilant les actuacions a realitzar durant l’any 
2020 i 2021, que la recollida de la fracció orgànica està previst iniciar-la durant el 2020 
en el nucli de Pollença, que la recollida de les fraccions selectives ha tengut un 
increment d’un 5,5 % durant el 2019, i actualment és del 20,46 %, i que la previsió és 
situar-la al 40 %, la fracció orgànica.

R10.- La Sra. Aguilar explica que tots els clubs esportius són coneixedors de les regles i 
de les normes d’ús, que se’ls hi passen a principi de temporada, i que, a més, també hi 
ha cartells informatius d’aquestes normes a l’entrada de pistes i als vestuaris, perquè 
entenen que els equips contraris no tenen per què saber les normes. D’altra banda, com 
bé es diu, comenta que no hi ha goteres a les parts centrals i s’està fent feina per arreglar 
les goteres laterals.

R11.- El Sr. Batle respon que això no és competència municipal, és una carretera del 
Consell, igual que altres coses que li agradaria que ells competencialment millorassin, 
que de fet ja se’ls ha demanat moltes actuacions però que, cap d’aquestes previsions, no 
han vist la llum dins aquest exercici que ara acaba, que si hi hagués una intenció, fins i 
tot estarien disposats a col·laborar econòmicament en temes d’aquestes característiques, 
sigui manteniment de rotondes, manteniment de zones verdes dins la zona de l’àmbit de 
la carretera o, en aquest cas, d’infraestructures com aquestes que creu que, no en tota la 
carretera però com a mínim una part, sí que seria més que necessari.    

R12.- El Sr. Batle respon que no hi ha vehicles eximits d’aquesta normativa llevat que 
puguin ser vehicles municipals, no d’empleats, i que després hi ha dos llocs reservats 
que, en funció del regidor, s’empren o  no. Pel que fa al control, aquest es fa per part de 
l’Ajuntament, no sent molt dràstics posant multes sinó amb advertiments donant aquesta 
informació perquè es tengui en compte, cosa que ha resultat efectiva. 
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R13.- Explica el Sr. Batle que s’han fet ja les notificacions, perquè primer, per poder-los 
treure, s’ha de fer una exposició pública, s’ha de fer una relació, s’ha d’obrir un 
expedient individual a cada un. En aquest sentit comenta que se n’han fet per molts de 
vehicles, 25 o 30 que hi havia a la via pública, que tenien demandes i s’havien d’iniciar 
aquests expedients i que, tan aviat com els autoritzin, es retiraran i s’aniran al desguàs. 

En relació amb això, afegeix la Sra. Buades que en el moment que s’obri l’expedient hi 
ha una sanció d’uns nou-cents euros.

R14.- Respon el Sr. Llobeta que les plantes són plantes ornamentals que, d’un any per 
l’altre, no poden durar. Pel que fa a adquirir-les, el Sr. Llobeta explica que aquestes 
plantes tenen un cost molt elevat, que, de fet, el cost per llogar-les ha estat un 70 % més 
barat que si s’haguessin adquirit. 

R15.- El Sr. Batle respon que aquesta pregunta ja es va contestar.

R16.- El Sr. Batle explica que s’han fet una sèrie de consultes també a la Conselleria 
d’Interior, que, d’entrada, tots hi estan a favor que això es pugui fer d’una manera 
regulada, que s’està mirant a veure com es pot habilitar legalment un projecte 
d’ordenança, per temes d’activitats bàsicament, perquè és un tema de regulació 
d’activitats, que li agradaria que es pogués fer. Amb tot, també comenta que, dins aquest 
estiu, hi hagut una normalitat fruit una mica d’aquest consens.

R17.- El Sr. Batle comenta que ja s’han tengut reunions amb el conseller, que se li ha 
plantejat el tema, que ja hi ha un informe fet de l’Àrea d’Esports, que tant ho ha 
plantejat ell com també el regidor d’Educació, i que vist aquests informes es farà la 
sol·licitud de manera formal, no sap si abans de finals d’any o a principis de l’altre, però 
que és un tema que ja en tenen coneixement per poder debatre. 

R18.- El Sr. Batle respon que aquesta situació urbanística és exactament la mateixa que 
la que hi ha a Can Febus i a La Vinyeta, és un urbanitzable programat que es va adquirir 
que, malauradament, no es va posar a nom de l’Ajuntament, quan havia de ser així 
l’acord inicial quan es va fer el Consorci de la Gola, per tant, ara no es tendria aquest 
problema, i que, en aquests moments, la Conselleria té aquests solars deixats, que no es 
troben dins domini públic, sinó que són domini, en aquest cas, privat no públic, però per 
part de la Conselleria. En aquest sentit comenta que el que s’ha de fer és poder fer els 
informes i poder fer l’acord, en aquest cas, de reclamar aquests terrenys dins el que 
sigui la normativa del que pugui ser un espai habilitat, com s’ha fet en altres solars com 
ara el de la Vinyeta del Pont Romà, dins una sostenibilitat compatible del que pugui ser 
pàrquing i zona verda.

Matisa el Sr. March que la Vinyeta del Pont Romà i Can Febus són urbans quan el Sr. 
Batle ha dit que eren urbanitzables programats, responent-li aquest que el de la Gola 
també, que és un urbanitzable sense edificabilitat que s’havia d’adquirir per sistema 
d’expropiació.

R19.- Respon el Sr. Batle que, d’entrada, no hi ha cap tipus d’intenció, pel que han 
pogut demanar a través de companys d’altres grups polítics que tenen representació, de 
modificar aquesta normativa, i que, per tant, seguiran fent una reivindicació d’un tema 
que creuen que és just.
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R20.- La Sra. Buades explica que la instal·lació d’aquest ombracle a la platja que 
anomenen  Jaima no segueix cap estàndard de característiques operatives, que el punt 
de vigilància elevat instal·lat enguany, va millorar l’operativa capacitat del servei de 
salvament a Cala Molins malgrat les afirmacions, si són certes, d’aquests socorristes. 
Comenta que, segons el responsable tècnic del servei, aquest canvi no va suposar cap 
increment significatiu de risc ni de temps de resposta i sí que va ampliar el camp visual 
reduint el risc global de la platja.  Pel que fa a les torres de vigilància, la Sra. Buades 
explica que aquestes són molts grosses i que no les poden posar ni a Cala Molins ni a 
Cala Barques, a causa del mal temps i per les seves dimensions. En aquest sentit, el 
passat dia 10 varen tenir una reunió amb la responsable tècnica de la Direcció General 
d’Emergències per tal de cercar la millor solució a aquests aspectes del sistema de 
salvament de la Cala Sant Vicenç, ja que es recolliran  dins el nou pla d’autoprotecció 
que s’ha d’actualització segons la normativa enguany pel període 2020-2023, i que els 
elements que corresponguin s’instal·laran la propera temporada atenent que seran 
recollits a les licitacions que es facin al respecte. 

El Sr. Müller demana que la pregunta 15 no s’ha respòs i li agradaria saber en quin estat 
es troba, al respecte de la qual la Sra. Buades respon que aquesta pregunta ja es va 
contestar en un plenari passat. Tot i això, la Sra. Buades explica que les declaracions 
patrimonials que hi ha, o hi havia. penjades ja s’ha demanat que es retirin, a petició de la 
Secretària, perquè eren fotocòpies, a part que eren de regidors que ja no estan a la 
corporació, que no tenien cap cura en la protecció de dades, que, en aquests moments, 
s’estan fent les passes per establir ja el sistema de transparència dins aquest portal per 
poder-ho penjar tot, que d’altra banda, no tenen delegat de protecció de dades, no està 
nomenat, i que, per tant, s’està en tramitació de tot això.

9.3 Preguntes presentades per escrit per part de la regidora Sra. Marina Llobera 
Vicens, portaveu del grup municipal Alternativa per Pollença (RGE núm. 
9258/2019, de 26 de novembre)

Finalment es dóna lectura a les preguntes presentades per escrit per part de la regidora 
Sra. Marina Llobera Vicens, portaveu del grup polític municipal Alternativa per 
Pollença (RGE núm. 2019/7263, de 24 de setembre) corresponent a l’anterior sessió 
plenària ordinària, restant unides com ANNEX III a la present acta, respecte de les quals 
es donen les següents respostes:  

Preguntes
R1.- El Sr. Batle comenta que abans ja s’ha parlat d’això que creu que ja ha quedat clar 
aquest aspecte.

R2.- El Sr. Batle respon que també ja s’ha contestat abans, que ja els hi hagués agradat 
que tot això estàs fet o haver-ho trobat arreglat, però que és veritat que el portal de 
transparència és una assignatura pendent i que hi posaran fil a l’agulla dins aquest 
semestre.

R3.- Pel que fa a aquesta pregunta, respon el Sr. Batle que no es publiquen les juntes de 
Govern al web municipal perquè suposa feina de treure tot el que és de protecció de 
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dades i la prioritat és destinar el personal a altres tasques administratives que creu que 
són molt més urgents.

R4.- El Sr. Batle contesta que és exactament el mateix que la pregunta anterior, que sí  
que és veritat que s’ha de millorar aquesta tasca de publicar les ordres del dia perquè 
encara tenen tot aquest servei, lògicament, sense licitar i no tenen gent externa que la 
faci.

R5.- El Sr. Pons explica totes i cada una de les feines que des de la seva Àrea s’han anat 
fent com ara la reparació de l’estructura de formigó de les grades del camp de futbol, 
que estaven molt deteriorades, la reparació de les goteres de la coberta central del 
pavelló de Pollença que pràcticament estan acabades, goteres i altres que varen arreglar 
al PAC de Pollença, goteres del vestuari del camp de futbol del Port de Pollença, 
goteres a Can Escarrinxo al vestuari de música i altres, feines de millora a la zona del 
solar de les motos de trial, millores també a l’aparcament de la rotonda del Gall, feines 
de millora al Guillem Cifre de Colonya, retirada de materials del Cinema Capítol, 
reparació d’un camí a can Gallardó que s’havia enfonsat pel mal temps, feines de 
millora al col·legi Joan Mas, canvi de la porta, que estava en mal estat, a la 
residència/AFAMA, sanejament de la façana de l’Ajuntament, entre d’altres. Comenta 
el Sr. Pons que aquestes són feines pràcticament fetes que, evidentment, totes elles es 
fan coordinadament amb l’Àrea de Serveis i d’Urbanisme. Pel que fa a les feines que 
s’han de fer explica que s’han d’arreglar les goteres de la piscina coberta del Port de 
Pollença i les del bar del poliesportiu del Port, s’han de fer feines per danys per pluges, 
feines a la Residència, a la Policia Local tant de Pollença com del Port de Pollença, a 
l’escoleta de la Gola per millorar-ne l’accés i arreglar les goteres del col·legi públic del 
Port de Pollença, entre altres feines que vagin sorgint.

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 20:55 h, s’incorpora a la sessió el Regidor Sr. Mateu Soler 
Estrany  (Tots per Pollença).

R6.- El Sr. Nevado respon que ell no ha de desenvolupar cap projecte, que només ha de 
col·laborar i fer un seguiment dels treballs, que per això estan els tècnics.

R8.- El Sr. Batle respon que no ho sap, que és un tema que ells no coordinen, que si era 
una obligació pensava que estava solucionat i si no ho era, no ho sap i que ho demanarà, 
però que realment el tema de les eleccions no és una competència exclusivament 
municipal, tot i que creu que si era obligat posar aquest servei és un error seu.

R9.- Respon el Sr. Batle que és veritat que es va repartir tard el programa en paper però 
que ja s’havia fet tota la part virtual. Al respecte d’això el Sr. Llobeta afegeix que el 
programa de la Fira no és reparteix com el de la Patrona, que es reparteix casa a casa, 
que dia 5 ja va sortir als mitjans i que durant tots els dies de la Fira i els dies anteriors, 
tant a les oficines de Turisme com a la Policia Local n’hi havia per repartir, normalment 
com es fa cada any. 

R10.- El Sr. Batle respon que ja s’ha contestat abans amb la pregunta que el regidor 
d’Hisenda ha deixat per escrit (pregunta 20 del grup municipal Junts Avançam). 

R11.- El Sr. Batle explica que hi va assistir per conèixer tot el que són les innovacions 
en aspectes de serveis, sobretot de temes d’organització, molts de temes d’EMSER, 
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perquè independentment que hi hagi una regidora delegada, ell és el President 
d’EMSER i li interessava conèixer com estava organitzat i tot el que es podia anar 
implantant de nous processos. Pel que fa al cost, el Sr. Batle comenta que, el gerent 
d’EMSER li va passar, i que creu que per persona eren dos-cents i escacs d’euros.

R12.- El Sr. Batle respon que no, que d’entrada no tenen cap intenció, que seguiran per 
renovar el contracte des de l’àmbit del servei privat que hi ha a dia d’avui.

R13.- El Sr. Soler respon que divendres passat varen dur a terme la segona Assemblea 
de joves i que ja va quedar constituït oficialment el Consell de Joves, amb bastanta 
paritat entre al·lots i al·lotes i que ja els anirà avançant quins projectes es duran a terme. 

R14.- El Sr. Soler explica que dimecres passat va anar a fer la formació al Consell de 
Mallorca i que no ho saben exactament perquè això ve del Consell, que la tècnica de 
Participació Ciutadana els va comentar que en breu, espera que per gener màxim febrer, 
ho durà ja TIC Mallorca i que ells mateixos faran lots formatius perquè tots els tècnics i 
regidors que vulguin assistir-hi puguin formar-se de com funciona. D’altra banda també 
comenta que, per donar a conèixer la plataforma entre la població, la tècnica de 
Participació Ciutadana ha preparat un projecte de publicitat bastant engrescador i que en 
donaran difusió mitjançant les pròpies eines digitals, que també s’està pensant fer 
qualque tipus de cartellatge, vídeos informatius i que qualque dia faran una presentació 
oficial, que ja els anirà informant. Finalment, explica que també tenen pensades una 
sèrie de propostes per iniciar la plataforma digital perquè la gent comenci a 
familiaritzar-se del que és la participació digital. 

R15.- El Sr. Batle comenta que creu que ja s’ha respòs anteriorment, que la valoració és 
la mateixa que ha fet el regidor de la Fira i que no cal ser reiteratius amb aquest aspecte. 
Tot i això, el Sr. Llobeta sí que vol explicar que ja s’han fet dues reunions de Fira del 
2020, evidentment s’ha analitzat la del 2019 i que ja s’està fent feina per a la Fira del 
2020.

R16.- El Sr. Batle comenta que aquesta pregunta és una valoració de la feina fins ara del 
regidor de Contractació i que, per tat, l’haurà de respondre ell pel que fa als contractes 
en general.

R17.- Respon el Sr. Batle que ja s’ha contestat abans, que quan sigui el cas començar a 
redactar els plecs per a la nova contractació.

Abans d’acabar la sessió plenària, el Sr. Soler respon a les tres preguntes formulades pel 
grup municipal Unides Podem que quedaven pendents. En aquest sentit i pel que fa a la 
pregunta 5 relativa als pressuposts participatius sectoritzats per grups d’edats, el Sr. 
Soler respon que sí, que dins la proposta que tenien per fer els pressuposts participatius, 
que encara no saben de quina partida disposaran, sí que estava contemplat.

Pel que fa a l’Església de la Cala Sant Vicenç, pregunta 6, respon que el Sr. Batle que ja 
ho ha explicat abans, que és un tema burocràtic més complicat que la participació en sí  
i que falten unes passes prèvies que són tan o més difícils 

Finalment i pel que fa a si es pot fer un procés de l’Assemblea Jove al Port de Pollença 
(pregunta 7) el Sr. Soler respon que creu que sí, que ja que tenen seu al Moll, pot anar 
bé.
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I sense més assumptes per tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió, de la qual com a 
secretària, estenc aquesta acta.  

Vist i plau,
 El Batle                                                                                        La Secretària
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AJUNTAMENT PLE / Sessió Ordinària núm. 22/2019 

Índex del document d’enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 19 de desembre de 
2019 

Ordre del dia Situació de 
minutatge

1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior De: 00:01:29
A:   00:04:29

2.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, 
de la modificació de crèdit núm. 32-2019 sota la modalitat de 
transferència de crèdit entre aplicacions de diferents àrea de 
despesa (Núm. Exp. 2019/3803)

De: 00:04:34
A:   00:14:33

3.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, 
de la modificació de crèdit núm. 33-2019 sota la modalitat de 
crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a 
despeses generals (Núm. Exp. 2019/3804)

De: 00:14:34
A:   00:30:51

4.- Resolució d’al·legacions i aprovació definitiva, si procedeix, 
de la modificació de crèdit núm. 34-2019 sota la modalitat de 
crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a 
despeses generals (Núm. Exp. 2019/3805)

De: 00:30:52
A:  00:56:08

5.- Aprovació, si procedeix, de l'expedient de reconeixement 
extrajudicial de crèdits núm. 8-2019 (Núm. Exp. 2019/4214)

De: 00:56:09
A:   00:59:41

6.- Aprovació, si procedeix, de la modificació de l'Acord de 
Carrera Professional Horitzontal dels Empleats Públics de 
l'Ajuntament de Pollença (Núm. Exp. 2018/620/PERSONAL)

De: 00:59:43
A:   01:07:16

7.- Aprovació, si procedeix, de la declaració d’entitats d’interès 
públic municipal (Núm. Exp. 2019/3762) 

De: 01:07:18
A:  01:26:47

8.- Aprovació, si procedeix, de la creació dels consells d’àrea 
mandat corporatiu 2019-2023 (Núm. Exp. 2019/4273/PAR CIU)

De: 01:26:48
A:  01:38:14

9.-  Precs i preguntes: De: 01:38:15
A:  02:43:55

9.1.- Preguntes presentades per escrit per part del regidor Sr. 
Miquel Àngel March Cerdà, portaveu del grup municipal Junts 
Avançam (RGE núm. 9197/2019, de 25 de novembre)

De: 01:38:26
A:  02:09:06

9.2.- Preguntes presentades per escrit per part del regidor Sr. 
Michael L. Müller Flury, portaveu del grup municipal Unides 
Podem (RGE núm. 9226/2019, de 26 de novembre)

De: 02:09:07
A:  02:30:44

9.3.- Preguntes presentades per escrit per part de la regidora Sra. 
Marina Llobera Vicens, portaveu del grup municipal Alternativa 
per Pollença (RGE núm. 9258/2019, de 26 de novembre)

De: 02:30:46
A:  02:42:59
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ANNEX I
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ANNEX II
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